

Štúdie

Bernd Dörflinger – Právne a etické aspekty Kantovej idey mieru (SK)	3
Ursula Reitemeyer – Implikácie <i>Kritiky čistého (praktického) rozumu</i> z perspektívy teórie vzdelávania (DE)	18
Tomasz Kupś – Idea Boha v <i>Opus postumum</i> (SK)	32
Georg Cavallar – Spoločenstvá ovplyvnené islamom a proces osvietenstva (DE)	42
Lubomír Belás – Angehrnova reflexia Kantovej filozofie dejín (SK)	65

Recenzie

Zöller, G., 2015. Res Publica. Plato's Republic in Classical German Philosophy. (P.G. Hrbatý) (SK)	82
Waibel, V.L. (Ed.), 2015. Detours. Approaches to Immanuel Kant in Vienna, in Austria, and in Eastern Europe. (A. Hudačová) (SK)	85
Muránsky, M., 2015. Die Freiheit zum radikal Bösen: Das Problem der Fatalismus-These in Reinholds Interpretation zu Kant. (L. Belás) (SK)	90

Správy

Barbara Rusnáková – 13. medzinárodná kantovská vedecká konferencia vo Viedni (SK)	97
Kristián Stacho – Report z kolokvia Estetika Kanta. Pojmy, problémy a inšpirácie. II. varšavsko-toruňské estetické dielne (SK)	103
Recenzenti	109

Studien

Bernd Dörflinger – Rechtliche und ethische Aspekte der Friedensidee bei Kant (SK)	3
Ursula Reitemeyer – Bildungstheoretische Implikationen der <i>Kritik der reinen</i> (<i>praktischen</i>) <i>Vernunft</i> (DE)	18
Tomasz Kupś – Die Idee Gottes in <i>Opus postumum</i> (SK)	32
Georg Cavallar – Islamisch geprägte Gesellschaften und der Prozess der Aufklärung (DE)	42
Lubomír Belás – Angehrns Reflexion der Geschichtsphilosophie von Kant (SK)	65

Rezensionen

Zöller, G., 2015. <i>Res Publica. Plato's Republic in Classical German</i> Philosophy. (P.G. Hrbatý) (SK)	82
Waibel, V.L. (Ed.), 2015. <i>Detours. Approaches to Immanuel Kant in Vienna, in Austria, and in</i> <i>Eastern Europe.</i> (A. Hudačová) (SK)	85
Muránsky, M., 2015. <i>Die Freiheit zum radikal Bösen: Das Problem der Fatalismus-These in</i> <i>Reinholds Interpretation zu Kant.</i> (L. Belás) (SK)	90

Berichte

Barbara Rusnáková – 13. internationale wissenschaftliche Kant-Konferenz (SK)	97
Kristián Stacho – Bericht über das Kolloquium der Ästhetik Kants. Begriffe, Probleme und Inspirationen. II. Ästhetik-Workshops Warschau/Thorns (SK)	103
Gutachter	109

Contents

STUDIA PHILOSOPHICA KANTIANA

1/2016, ročník 5

Filozofický časopis pre kriticko-rekonštrukčné uvažovanie

Studies

Bernd Dörflinger – Juridical and Ethical Aspects of the Idea of Peace in Kant (SK)	3
Ursula Reitemeyer – The Implications of <i>Critique of Pure (Practical) Reason</i> from the Perspective of Theory of Education (DE)	18
Tomasz Kupś – The Idea of God in the Work <i>Opus Postumum</i> (SK)	32
Georg Cavallar – The Process of Enlightenment among Individuals Labelled „Muslims“ (DE)	42
Lubomír Belás – Angehrn's Reflection of Kant's Philosophy of History (SK)	65

Reviews

Zöller, G., 2015. <i>Res Publica. Plato's Republic in Classical German Philosophy</i> . (P.G. Hrbatý) (SK)	82
Waibel, V.L. (Ed.), 2015. <i>Detours. Approaches to Immanuel Kant in Vienna, in Austria, and in Eastern Europe</i> . (A. Hudačová) (SK)	85
Muránsky, M., 2015. <i>Die Freiheit zum radikal Bösen: Das Problem der Fatalismus-These in Reinholds Interpretation zu Kant</i> . (L. Belás) (SK)	90

Reports

Barbara Rusnáková – 13th International Scientific Kant Conference (SK)	97
Kristián Stacho – Report on the Colloquium of Kant's Aesthetics. Concepts, Problems and Inspirations. II. Warsaw-Torun Aesthetic Workshops (SK)	103
Reviewers	109